

نموذج التوكيل Proxy Form

Dear Bank Albilad's Shareholders

السادة مساهمي بنك البلاد الكرام

The proxy form is not available as the general assembly meeting will be conducted by means of modern technology. The shareholders can participate in the General Assembly via electronic voting by the using Tadawulaty platform. Noting that the registration and voting in Tadawulaty service is available free of charge for all shareholders.

نموذج التوكيل غير متاح حيث سيتم بالاكْتفاء بعقد اجتماع الجمعية العامة عبر وسائل التقنية الحديثة عن بُعد، ويمكن للسادة المساهمين المشاركة في الجمعية العامة عبر التصويت الإلكتروني باستخدام نظام تداولاتي. علماً بأن التسجيل في خدمة تداولاتي والتصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين.

We would like to inform you that there will be a live broadcast of the meeting through the link available in Tadawulaty system.

ونود الاخطا بأنة سيكون هناك بث مباشر للجمعية وذلك عن طريق الرابط المتاح في نظام تداولاتي.

For any quires please contact Investor Relations Department at:

في حال وجود أي استفسارات يرجى الاتصال على علاقات المستثمرين عن طريق:

Phone Number: 00966 11 4798585

الهاتف 011 4798585

Email: shareholders@bankalbilad.com

البريد الإلكتروني: Shareholders@bankalbilad.com

Best Regards

وتقبلوا وافر التحية والتقدير